
Aan het college van Gedeputeerde Staten van Groningen             

Groningen, 25-04-2025 

Betre�: de wolf 

De afgelopen  jd komen er steeds meer berichten dat wolven in onze provincie aanwezig zijn. 

Daarover hee� de BBB een aantal vragen. 

Wij lezen op de website van onze provincie dat een eigenaar van landbouwhuisdieren die zijn 

aangevallen door een wolf een wolvenraster kunnen lenen/huren. Deze bestaat uit 4 lengtes van 100 

meter. Dit houdt in dat er 1 ha kan worden afgerasterd. 

1- Bent u het met de BBB eens dat dit een hele kleine oppervlakte is? En zou deze niet minimaal 

met een  envoud moeten worden vergroot?  

2- Gaat de provincie Groningen ook subsidie geven aan eigenaren die zelf een eigen 

wolvenraster willen plaatsen? Zo ja, hoe hoog is die subsidie? Zo nee, waarom niet? 

3- Wordt het plaatsen en verplaatsen van een wolfwerend raster ook vergoed? Zo nee waarom 

niet? 

Op 18-4 werd o.a. het volgende op de website van de provincie Groningen geplaatst:  

Daarnaast zijn de scenario’s voor ingrijpen bij probleemsitua�es verder uitgewerkt. Dit gaat om 

situa�es waarbij de wolf ongewenst gedrag vertoont, zoals herhaaldelijke schade aan vee, een verlies 

van schuwheid tegenover mensen, of confronta�es tussen wolf en hond. Het is nu duidelijker in welke 

situa�es ingrijpen mogelijk is. 

Ook is er het voornemen om, op termijn, het plaatsen van een wolfwerend raster als voorwaarde te 

stellen voor het ontvangen van een schadevergoeding. Dit zou gaan gelden voor specifiek gebieden, 

die nog aangewezen moeten worden, waar wolven veel of regelma�g voorkomen. 

4- Kunt u aangeven in welke (probleem)situa es er wordt ingegrepen? En op welke manier? 

5- Bent u het met de BBB eens dat het 24/7 instant houden van een wolvenraster ondoenlijk is 

voor een dierhouder? En schade door wolven van aangevreten landbouwhuisdieren al jd zou 

moeten vergoed? 

6- Welke “specifieke gebieden” zouden daarvoor in aanmerking komen? En aan welke 

voorwaarden, eisen en regels moeten “specifieke gebieden” voldoen om als specifiek gebied 

te kunnen worden aangewezen? 

Afgelopen woensdag 23-4 werden er mondelinge vragen gesteld over een aangereden wolf op de 

A28, er werd aangegeven door het college om te onderzoeken of er een mogelijkheid is om 

aangereden wolven te gaan opvangen. 

7- Is het college het met de BBB (maar ook met wolvenkenners) eens dat wanneer je een 

aangereden wolf gaat verzorgen in een opvang, deze daarna nooit meer teruggeplaatst kan 

worden in de natuur, omdat de betreffende wolf dan hee� geleerd voedsel te krijgen van 

mensen, en bij terugplaatsing een probleemwolf gaat worden? 



Vervolgens werd een vraag gesteld over het vervoer van de afgemaakte wolf, en of dit niet op een 

diervriendelijkere manier kon. Wolven in Nederland maken dagelijks vele slachtoffers onder 

landbouwhuisdieren, dit levert gruwelijke beelden van dode en levend aangevreten 

landbouwhuisdieren op. 

8- Is het college het met de BBB eens dat een dode wolf op dezelfde manier kan worden 

afgevoerd als de slachtoffers die de wolf zelf maakt?  

 

Wij kijken uit naar de beantwoording van onze vragen, en zien de antwoorden graag wat meer 

uitgewerkt dan alleen met een ja of nee. 

Met vriendelijke groet, namens de BBB-frac e van Groningen, 

Klaas-Willem de Jong 

 


